
 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

  Αθήνα, 01/09/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, βουλευτή Λάρισας 
  

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εξωτερικών 
  
 
ΘΕΜΑ:  «Εξτρεμιστές απειλούν να πυρπολήσουν τον μοναχό Ιουστίνο που είναι 

τοποτηρητής στο Μοναστήρι του Φρέατος του Ιακώβ, στην Παλαιστίνη» 
 

Κύριε Υπουργέ, 
 

Μας προξένησε θλίψη η παρακάτω δημοσίευση της ιστοσελίδας του Διαδικτύου 

«vimaorthodoxias.gr» (βλ Κραυγή αγωνίας από τον Γέροντα Ιουστίνο - Εγκληματίες εξτρεμιστές 

προσπαθούν να τον κάψουν ζωντανό - ΒΗΜΑ ΟΡΘΟΔΟΞΙΑΣ (vimaorthodoxias.gr) ), της 29/8/2021, 

όπου η αρθρογράφος, κα Μαρία Γιαχνάκη, δημοσιοποίησε το ότι δέχεται εκκλήσεις για 

βοήθεια από τον μοναχό Γέροντα Ιουστίνο, τοποτηρητή στο Μοναστήρι του Φρέατος του 

Ιακώβ, στην Παλαιστίνη, λόγω σοβαρού κινδύνου που διατρέχει από επίδοξους 

εξτρεμιστές κακοποιούς, που επιχειρούν να πυρπολήσουν το ως άνω μοναστήρι και τον 

ίδιο, ενώ, ήδη ο εν λόγω έχει οδηγηθεί στο νοσοκομείο από λιθοβολισμούς, φέροντας 

σημάδια στο κεφάλι του από τις σχετικές επιθέσεις, πέραν του ότι έχει κιόλας απαχθεί για 

ένα μικρό χρονικό διάστημα.  
 

Δυστυχώς, όπως αναφέρει η ανωτέρω αρθρογράφος, σε επίπεδο διπλωματικό και 
Υπουργείου Εξωτερικών δεν έχει γίνει κανένα διάβημα, αφού, αν είχε γίνει, μέχρι τώρα, 
σίγουρα η Παλαιστινιακή ηγεσία με εντολή του προέδρου της, Μαχμούτ Αμπάς, θα είχε 
δώσει εντολή, ώστε μοναστήρια, όπως είναι το Φρεάρ του Ιακώβ, το Σαραντάριο Όρος, ο 
Άγιος Ιερόθεος, το Μοναστήρι της Βησθφαγής και της Βηθανίας, να είχαν κάποια 
προστασία. Ελλείψει του σχετικού διαβήματος, συχνά, οι μοναχές και οι μοναχοί πέφτουν 
θύματα χλευασμού, ληστειών, ενώ κινδυνεύουν και να τους κάψουν. Παρατηρεί η άνω 
αρθρογράφος ότι η σιωπή των ελληνικών Αρχών είναι ένα τεράστιο έγκλημα, καθώς, έτσι 
αποκαλύπτεται μια υφέρπουσα πολιτική βούληση της ελληνικής κυβέρνησης για 
εγκατάλειψη των Αγίων Τόπων από τους Ελληνορθόδοξους, αφού, εκ των εξελίξεων, 
αποδεικνύεται ότι, μάλλον, κρίνεται ως ελάσσονος σημασίας για την ελληνική πολιτική 
ηγεσία το να παραδοθούν σε ξένο έλεγχο τα Άγια Προσκυνήματα  ή να δολοφονηθούν οι 
μοναχοί και οι μοναχές, που έχουν δώσει την ζωή τους για τους Αγίους Τόπους.  

Εκ των παραπάνω, προκύπτει η μέγιστης προτεραιότητας ανάγκη το Ελληνορθόδοξο 
Πατριαρχείο μας στην Ιερουσαλήμ, σε συνεργασία με το Υπουργείο Εξωτερικών της 
Ελλάδας και την Παλαιστινιακή πολιτική ηγεσία να αναζητήσουν και να δρομολογήσουν  
μια λύση στο ανωτέρω πρόβλημα, το συντομότερο δυνατόν. Τέλος, όπως παρατηρεί η ως 
άνω αρθρογράφος, το γεγονός ότι οι παλαιστίνιοι που ζουν στην χώρα μας ζουν μια 
ασφαλή ζωή,  απολαμβάνουν ποιοτική εκπαίδευση, καθώς και όλα τα αγαθά μιας διαμονής 
σε πολιτισμένη χώρα, επιβάλει την περιφρούρηση των συνθηκών μιας τουλάχιστον 
ασφαλούς διαβίωσης των Ελλήνων Μοναχών που βρίσκονται στα εδάφη της Παλαιστίνης. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       
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Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

 

1. Προτίθεσθε να λάβετε τις απαραίτητες πρωτοβουλίες επικοινωνίας και προώθησης των 

απαραίτητων διαβημάτων στις παλαιστινιακές Αρχές, προκειμένου για την περιφρούρηση 

της Ασφάλειας και την προστασία του τοποτηρητή Μοναχού στο ως άνω Μοναστήρι του 

Φρέατος του Ιακώβ, στην Παλαιστίνη, καθώς και των εγκαταστάσεων αλλά και των 

μοναχών στα άλλα ελληνορθόδοξα προσκυνήματα της περιοχής;  

 

2. Ποιοι είναι οι λόγοι για τους οποίους καθυστέρησαν τόσον καιρό τα σχετικά διαβήματα, 

με αποτέλεσμα να έχει διακινδυνεύσει τόσο σοβαρά η ζωή του ανωτέρω αναφερόμενου 

Μοναχού τοποτηρητή στο Μοναστήρι του Φρέατος του Ιακώβ, στην Παλαιστίνη;  

 

3. Έχει η ελληνική κυβέρνηση την πολιτική βούληση να αποποιηθεί την αιγίδα και την 

μέριμνα για την προστασία των ελληνορθόδοξων προσκυνημάτων στην Παλαιστίνη για 

κάποιους λόγους που κρίνονται από την τρέχουσα πολιτική ηγεσία της χώρας μας άκρως 

σοβαροί και επιτακτικοί; Αν ναι, ποιοι είναι οι λόγοι αυτοί; 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ  

 

 




